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Z á p i  s n i  c a     č í s l  o     24 

napísaná z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Klenovec  

konaného dňa  1.3.2018. 

Prítomní :  6 poslancov obecného zastupiteľstva –  viď prezenčná listina  

                Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila a  viedla  Mgr. Zlata 

Kaštanová starostka obce, ktorá privítala poslancov  obecného zastupiteľstva  

a konštatovala, že zastupiteľstvo je  uznášaniaschopné.  

Následne oboznámila prí tomných s  návrhom programu  zasadnutia:  

1.   Otvorenie zasadnutia.  

2.   Schválenie návrhu programu zasadnutia.  

3.   Voľba návrhovej  komisie.  

4.   Určenie overovateľov zápisnice.  

5.   Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného  

6.   zastupiteľstva.  

7.   Správa o  činnosti  obecného úradu od posledného zasadnutia obecného  

8.   zastupiteľstva.  

9.   Interpelácia poslancov.  

   10.  Prerokovanie VZN obce Klenovec č. 1/2018 o  používaní  

          pyrotechnických výrobkov  na zábavné a oslavné účely  na území obce  

          Klenovec ( www.klenovec.sk).  

          Predkladá: Martin Štefánik  

11.   Správa  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2017.  

          Predkladá: Lucia Parobeková  

12.   Prerokovanie žiadostí organizácií  a  občanov.  

          Predkladá: Ing.Mario Trnavský  

13.   Rôzne.  

14.   Diskusia.  

15.   Schválenie uznesení.  

16.   Záver.  

 

Po vznesenom návrhu, výzve na doplnenie návrhu programu zasadnutia  

a na základe skutočností,  že nikto z  poslancov nep ripomienkoval návrh 

programu dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie : Kto je za to, aby sa zasadnutie obecného zastupiteľstva  

                    riadilo predloženým návrhom programu?  

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

http://www.klenovec.sk/
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K uvedenému bodu programu prijal i poslanci uznesenie č. 464/2018, ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

3.Voľba návrhovej  komisie.  

Do návrhovej komisie boli starostkou obce navrhnutí  poslanci:  Mgr.  

Eva Brndiarová, PhDr.Janka Pohorelská a  Milan Čajko .  

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za to, aby návrhová komisia pracovala podľa   

                   predloženého návrhu?  

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému bodu programu prijal i poslanci uznesenie č. 465/2018 ,  ktoré 

tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

 

4. Určenie overovateľov zápisnice .  

Za overovateľov zápisnice starostka obce určila poslancov  

Mgr.Dalibora Ďuriša a  PhDr.Katarínu Zamborovú.  

Určených  overovateľov zápisnice vzali poslanci na vedomie a  k uvedenému 

bodu programu prijali uznesenie č. 466/2018 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto 

zápisnici .  

 

5. Kontrola uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného 

zastupiteľstva.  

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupiteľstva 

uskutočnila starostka obce a informovala poslancov o  spôsobe ich plnenia:  

-  bol prijatý rozpočet,  
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-  boli schválené VZN o  Správe a  prevádzke pohrebiska a určení 

príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v  školách,  

-  schválili  sme prenájom nehnuteľnosti pre roľnícke družstvo, kde sa 

urobila nájomná zmluva,   

-  použili sa fin. prostriedky z  rezervného fondu na  opravu plesnivých 

stien v materskej a  základnej škole,  

-  bol vypracovaný Dodatok č.  1 k  Zásadám odmeňovania poslancov .  

Kontrolu uznesení prijatých na minulom zasadnutí obecného zastupit eľstva  

vzali poslanci na vedomie a prijali  uznesenie č. 467/2018 ,  ktoré tvorí prílohu 

k tejto zápisnici.   

 

6.    Správa o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva.  

 

Mgr. Kaštanová - predložila poslancom ústnu informáciu o  činnosti  

obecného úradu od posledného zasadnutia obecného zastupiteľstva  dňa 

14.12.2017:  

- 15.12. usporiadal Mikroregión Sinec -Kokavsko výstavu vianočných ozdôb 

v Lehote nad Rimavicou,  

- 19.12. sa uskutočnilo pracovné stretnutie s  konateľom STEFE ohľadom 

ďalšej spolupráce,  

- 29.12. telovýchovná jednota v  spolupráci s  obcou zorganizovala Vianočný 

futbalový turnaj,  

- 29.12. folklórny súbor Vepor sa predstavil občanom obce so Silvestrovskou 

estrádou,  

- v mesiaci december sa uskutočnili stretnutia s  podnikateľm i  

spolupracujúcimi s  obcou –  EVASPORT, RENOVIA, PURSTAV, ako aj  

s menšími podnikateľmi v  obci, ktorým patrí poďakovanie za spoluprácu 

počas celého roka,  

- 17.1. v Rimavskej Sobote zasadala Rada ZMOGaM,  

- 19.1. sa v Jesenskom uskutočnilo vyhodnotenie a  stretnutie hasičov pod 

názvom „Hasiči hasičom“ za účasti predstaviteľov HaZZ SR, na ktorom sa 

zúčastnil i aj členovia DHZ obce Sihelský, Čajko,  Štefánik a  s tarostka obce,  

- 8.2.  sa v Rimavskej Sobote uskutočnil Regionálny snem ZMOGaM,  
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- 8.2. sa na námestí uskutočnilo slávnostné odovzdanie zrepasovanej hasičskej 

TATRY za účasti  prezidenta HaZZ SR a ďalších hostí pre DHZO,  

- 14.2 na Utekáči zasadal Mikroregión Sinec -Kokavsko,  

- uskutočnil i sa výročné členské schôdze –  ZO Slovenského zväzu 

protifašistických bojovníkov, Zväzu invalidov, Poľovného združenia, Klubu 

dôchodcov, Jednoty dôchodcov,  

Ďalej sa pracovalo na:  

- príprave a  doplnení projektových dokumentácií,  

- realizácii projektu Komunitné centrum,  

- sumarizácií a  zabezpečení štatistických zisťovaní za minulý ro k, 

- zimnej údržbe miestnych komunikácií,  

- príprave a  realizácii naplánovaných aktivít.   

Správu o  činnosti obecného úradu od posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva vzali  poslanci na vedomie a poslanci prijali  uznesenie číslo 

468/2018 ,  ktoré tvorí  prí lohu k  tejto zápisnici .  

 

7.Interpelácia poslancov  

 

   Nebola žiadna .   

 

 8. Prerokovanie VZN obce Klenovec č. 1/2018 o  používaní          

pyrotechnických výrobkov  na zábavné a oslavné účely  na území obce  

Klenovec 

 

Martin Štefánik  –  zástupca starostky obce konštatoval,  že na základe 

pripomienok občanov  vypracoval a predložil poslancom na prerokovanie 

návrh VZN obce Klenovec č. 1/2018 o  používaní pyrotechnických výrobkov  

na zábavné  a oslavné účely  na území obce,  ktorého návrh VZN  bolo 

zverejnené na st ránke obce v  zákonom stanovenej lehote.  

-  súčasne vyzval poslancov na pripomienkovanie hlavne doby použ ívania 

pyrotechnických výrobkov, ktorú upravuje aj zákon,  

Mgr. Kaštanová  –  treba brať ohľad na deti, starších ľudí.  

PhDr.Pohorelská  –  konštatovala, že 20,00 hod. je skoro.  

PhDr. Zamborová  –  navrhla čas od 22,00 hod.  
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Čajko  –  treba brať ohľad aj na zvieratá.  

Nastala polemika ohľadom doby používania pyrotechniky.  

Mgr. Kaštanová  –  vo VZN bolo navrhnuté od 20,00 hod. do 02,00hod.  

Návrh poslancov bol posunúť na 22 ,00 hod.  

Mgr. Ďuriš  –  navrhol, že mnohí robia ohňostroj aj pre malé deti, pretože  

ohňostroj je len raz do roka.  

Mgr. Kaštanová  - nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci vzniesli 3 návrhy,  

dala starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie času  v pôvodnom znení od 20,00 do  

                   02,00? 

prí tomní  6  Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová,  

za  3  Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, Martin Štefánik  

proti  3  Mgr. Eva Brndiarová, PhDr.Janka Pohorelská, PhDr. Katarína Zamborová 

zdrža l  sa  0   

Mgr. Kaštanová  –  nakoľko poslanci hlasovaním nerozhodli , dala starostka 

hlasovať za 2. návrh.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie času použitia pyrotechniky od 22,00 do  

                   02,00? 

prí tomní  6  Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová,  

za  3  Mgr. Eva Brndiarová, PhDr.Janka Pohorelská, PhDr. Katarína Zamborová 

proti  3  Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, Martin Štefánik  

zdrža l  sa  0   

Mgr. Kaštanová  –  nakoľko poslanci hlasovaním nerozhodli , dala starostka 

hlasovať za 3. návrh.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie času použitia pyrotechniky od 21,00 do  

                   02,00? 

prí tomní  6  Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová,  

za  0   

proti  0   

zdrža l  sa  0  Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 
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Mgr. Kaštanová –  konštatovala, že na základe hlasovania poslanci 

neschválili  návrh VZN č. 1/2018 o  používaní pyrotechnických výrobkov a 

k uvedenému bodu programu bolo prijaté  uznesenie č. 469/2018 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

9. Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 2017  

 

Lucia Parobeková –  predložila poslancom Správu o kontrolnej činnosti 

hlavnej kontrolórky obce za rok 2017 , ktorá je spracovaná písomne a  tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

Správu hlavnej kontrolórky obce vzali poslanci na vedomie a  pri jal i 

uznesenie č. 470/2018 ,  ktoré tvorí  prílohu k  tejto zápisnici.  

 

10. Prerokovanie žiadostí občanov a  organizácií  

 

Ing. Trnavský –  predložil poslancom žiadosť na výrub drevín  podľa zákona 

č. 543/2002 Z.  z. o ochrane prírody a krajiny v z.  n. p. a vyhlášky MŽP SR 

č.24/2003 Z.  z., ktorou sa vykonáva zákon č. 543/2002 Z.  z. o ochrane prírody 

a krajiny na parcele registra C-KN číslo: 871/1, 626/1, 4172/4, nakoľko 

uvedené stromy sú vyschnuté, resp. ohrozujú majetok a zdravie občanov,  

-  zároveň konkretizoval jednotlivé žiadosti z  ul. Sládkovičovej 225 

a 226, 215-216 a ul . SNP 106,  

-  k povoleniu pre OkÚ Rim.Sobota je potrebné uznesenie zastupiteľstva,  

Mgr. Brndiarová  –  pripomienkovala aj zarastenú záhradu neb. pani 

Benčíkove j  na ul.  SNP. 

Nakoľko k  uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti na výrub drevín podľa zákona č.   

                   543/2002 Z.  z.  o ochrane prírody a krajiny v z. n. p. a  

                   vyhlášky MŽP SR č.24/2003 Z. z.,  ktorou sa vykonáva zákon  

                   č. 543/2002 Z. z. o ochrane prírody a krajiny na parcele  

                   registra C-KN číslo: 871/1, 626/1, 4172/4, nakoľko uvedené  

                   stromy sú vyschnuté, resp. ohrozujú majetok a zdravie  

                   občanov?  
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prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 471/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

TJ Družstevník Klenovec –  žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie .  

 

Ing.Lojková  –  informovala poslancov o  žiadostiach, ktoré doručili 

spoločenské organizácie v  obci .  Ekonomická komisia žiadosti podľa VZN 

posúdila a  konštatovala, že žiadosti obsahujú  všetky náležitosti .  

- TJ Družstevník žiada o poskytnutie finančnej dotácie vo výške  4  800 € na 

činnosť a  ekonomická komisia odporúča schváliť dotáciu vo výške 4  600 € 

(pre 800 badmintonový oddiel a 3 800 € pre futbalový oddiel ) s  tým, že 

poskytnutá finančná dotácia bude vyúčtovaná najneskôr do 31.  12. 2018.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti  poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti TJ Družstevník o  poskytnutie  

                   finančnej dotácie na základe odporučenia komisie vo výške   

                   4 600 € na činnosť  TJ Družstevník  (800-3800) s tým, že  

                   poskytnutá finančná dotácia bude vyúčtovaná  najneskôr do  

                   31. 12. 2018? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 472/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

BK RODON –  žiadosť o poskytnutie finančnej dotácie.  

 

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom žiadosť BK RODON žiada o poskytnutie  

finančnej dotácie vo výške 300 € na aktivity uvedené v  žiadosti  s  tým,  že 

poskytnutá finančná dotácia bude vyúčtovaná najneskôr do 31.12.2018.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti  poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesl i  žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti BK RODON o poskytnutie  

                   finančnej dotácie vo výške 300 € na aktivity uvedené  

                   v žiadosti s  tým,  že poskytnutá finančná dotácia bude  

                   vyúčtovaná najneskôr do 31. 12.2018?  

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 473/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

ZO SZPB Klenovec - žiadosť  o poskytnutie finančnej dotácie  

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom žiadosť ZO SZPB Klenovec o 

poskytnutie finančnej dotácie vo výške 400 € na aktivity uvedené v  žiadosti ,  

športové podujatie pre deti  zo základnej školy v  oddychovej zóne spojenú 

s besedou.  

Po prerokovaní uvedenej žiadost i  poslancami a na základe skutočností, že  

komisia odporučila poskytnutie 300 € dotácie , dala starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie: Kto je za schválenie žiadosti ZO SZPB Klenovec  

                   o poskytnutie finančnej dotácie vo výške 300 €  a to na  

                   základe  doporučenia komisie na aktivity  uvedené v  žiadosti  s  

                   tým, že  poskytnutá finančná dotácia  bude vyúčtovaná  

                   najneskôr do  31.12.2018? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 474/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

ZO Jednota dôchodcov Klenovec-žiadosť  o poskytnutie finančnej dotácie .  

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom žiadosť ZO Jednoty dôchodcov 

Klenovec o poskytnutie finančnej dotácie  na rok 2018 vo výške 500 €,  

-  komisia doporučuje schválenie dotácie vo výške 400 €.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti  poslancami bolo konštatované, že ZO 

Jednoty dôchodcov predložila celý plán činnosti  a treba im prispieť na 

niektorú akciu, pričom poslancami bolo navrhnuté 300 € na výlet do Tatier,  

resp. do Martina.  

PhDr. Zamborová  –  pripomienkovala, že speváckej skupine Klenovčianka 

obec neprispieva na činnosť.  

Mgr. Kaštanová  –  Klenovčianke sme sľúbili,  že sa im budeme snažiť zohn ať 

sponzora na oblečenie  

-  na základe diskusie k uvedenej žiadosti dala starostka obce hlasovať za 

návrh poslancov vo výške 300 €.  

Hlasovanie: Kto za je za schválenie žiadosti  ZO Jednoty dôchodcov  

                   Klenovec o poskytnutie finančnej dotácie vo výške 300 € na  

                   výlet do Martina resp. do Tatier s  tým, že poskytnutá  

                   finančná dotácia bude vyúčtovaná najneskôr do 31. 12.2018?  
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prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 475/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

ZO SZZP Klenovec - žiadosť  o poskytnutie finančnej dotácie  

 

Ing.Lojková  –  ZO SZZP Klenovec žiada o  finančnú dotáciu na rok 2018 vo 

výške 400 € na aktivity uvedené v  žiadosti,  ale komisia odporučila schváliť 

vo výške 300 €  s  tým, že poskytnutá finančná dotácia bude vyúčtovaná 

najneskôr do 31. 12.2018 .  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti  poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto  je za schválenie finančnej dotácie pre ZO SZZP  

                   Klenovec vo výške 300 € na aktivity uvedené v  žiadosti,  

                   s tým, že poskytnutá finančná dotácia bude vyúčtovaná  

                   najneskôr do 31. 12.2018? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 476/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  
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Roľnícke družstvo Klenovec –  žiadosť o predĺženie lehoty splatnosti na 

dani z nehnuteľnosti za obdobie 2018 do 25. 12. 2018 .  

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom na prerokovanie žiadosť Roľníckeho 

družstva Klenovec o  predĺženie lehoty splatnosti na dani z  nehnuteľnosti za 

obdobie 2018 do 25.12.2018, nakoľko dotácie sú poskytnuté len koncom roka,  

-  pričom komisia odporučila predĺžiť lehotu splatnosti ,  

Čajko  –  mal dotaz,  či dlžná suma sa zaplatí  celá, alebo len časť, resp.treba 

splatiť dlžnú čiastku na základe splátkového kalendára.  

PhDr. Zamborová  –  mala dotaz na výšku dlžnej čiastky.  

Po prerokovaní uvedenej žiadosti  poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie žiadosti Roľníckeho družstva Klenovec  

                   o predĺženie lehoty splatnosti na dani z  nehnuteľnosti  za  

                   obdobie 2018 do 25. 12. 2018 bez penalizácie? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 477/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Príloha č. 8 k  VZN č. 1/2011 –  dotácia na rok 2018 na prevádzku a  mzdy 

na dieťa materskej školy a  žiaka školských zariadení v  zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce.  

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom na prerokovanie prílohu č. 8 k  VZN č. 

1/2011 –  dotáciu na rok 2018 na prevádzku a  mzdy na dieťa materskej školy 

a žiaka školských zariadení v  zriaďovateľskej pôsobnosti obce nasledovne:  
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                      Kategória škôl a  

školských zariadení  

 

Dotácia na mzdy a  prevádzku  

na 1 žiaka  v eurách na rok  

Materská škola  v  Klenovci a ŠJ MŠ                             2 609,27 €  

Školská jedáleň pri ZŠ V. Mináča 

Klenovec 

                              168,34 €  

Školský klub detí pri  ZŠ  V. Mináča  

Klenovec 

                              505,02 €  

 

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za schválenie prílohy č. 8 k  VZN č. 1/2011 –  dotáciu na  

                   rok 2018 na prevádzku a  mzdy na dieťa materskej školy  

                   a žiaka školských zariadení v  zriaďovateľskej pôsobnosti  

                   obce tak ako bola predložená? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenej žiadosti  prijali poslanci uznesenie č. 478/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Návrh na zrušenie uznesenia Obecného zastupiteľstva v  Klenovci 

č.263/2016 a  445/2017 

 

Ing. Lojková –  konštatovala, že od 1.1.2018 došlo k  zmene vo finančných 

výkazoch a  zápočtoch,  pričom  vykazovať sa môžu len skutočné  finančné 

pohyby peňazí a tak  predložila poslancom návrh  na zrušenie uznesenia k 

Obecného zastupiteľstva  v Klenovci č.263/2016 a  445/2017 k 1.3.2018, kde 

bola schválená výmena okien na hoteli Vepor a  výmena okien nájomcami.  

Mgr. Kaštanová  –  od 1.1.2018 už nemôžeme zápočtami riešiť vzájomné 

pohľadávky nájomcami a nami v prenajímaných priestoroch a  máme schválené 

uznesenia o vzájomných zápočtoch, ktoré nie sú ukončené,  
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-  takže navrhujeme zrušiť uznesenia o  zápočtoch,  

-  veľa sa na tom nezmení,  nájomcovia nám zaplatia nájom a  my im 

zaplatíme im vzniknuté náklady,  

-  už nebudeme riešiť ani stravu dôchodcov prostredníctvom zápočtu,  

-  najkomplikovanejší prípad je asi priestor MUDr. Ostricovej,  kde mala 

dosť veľké náklady asi 4,5 tis.€ a  jej mesačný nájom je asi 20 €.  

Čajko  –  mal dotaz, či ešte sú nejaké dlžoby.  

Mgr. Brndiarová  –  mala dotaz,  či je odstavené kúrenie v  zdravotnom 

stredisku.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci  už  nevzniesli žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je za zrušenie uznesenia Obecného zastupiteľstva  

                   v Klenovci č.  263/2016 a 445/2017 k 1.3.2018? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č.  479/2018 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Vypracovanie dodatku k nájomnej zmluve s  KlenMed s. r. o. Klenovec, 

kde sa upraví spôsob a  výška úhrady nájomného a úhradu výdavkov 

spojených s rekonštrukciou priestorov.  

 

Ing. Lojková –  na základe predchádzajúceho hlasovania a uznesenia 

predložila poslancom návrh na vypracovanie dodatku k nájomnej zmluve 

s KlenMed s.r.o.Klenovec, kde sa upraví spôsob a  výška úhrady nájomného a 

úhradu výdavkov spojených s rekonštrukciou priestorov  vo výške 4  567,82 € 

v priebehu rokov 2018 –  2019.  
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Po prerokovaní uvedenej žiadosti  poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie vypracovania dodatku k nájomnej  

                   zmluve s KlenMed s. r.  o.  Klenovec, kde sa upraví spôs ob  

                   a výška  úhrady nájomného a úhradu výdavkov spojených s  

                   rekonštrukciou priestorov. vo výške 4  567,82 € v  priebehu  

                   rokov 2018 –  2019? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č.  480 /2018 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Preplatenie nákladov na výmenu okien na budove priemyselného tovaru 

na ul. 1. mája č. 614 .  

 

Ing. Lojková –  predložila poslancom návrh na preplatenie nákladov na 

výmenu okien na budove pr iemyselného tovaru na ul. 1. mája č. 614 vo výške 

512,60 € do 31.12.2018, ktorá platí  ročné nájomné vo výške 400 €.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala sta rostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za preplatenie nákladov na výmenu okien na budove  

                   priemyselného tovaru na ul. 1.  mája č. 614 vo výške 512,60 €                        

                   do 31. 12. 2018? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  



16 

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č.  481/2018 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Úhrada výdavkov spojených s  výmenou okien v  hoteli  Vepor. 

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom návrh na úhradu výdavkov spojených 

s výmenou okien v  hoteli Vepor v celkovej výške 5  300 € v  priebehu rokov 

2018 –  2019 a to v sume 300 €  mesačne, čo je výška mesačného nájomného.  

Mgr. Kaštanová  –  informovala poslancov, že pre nájomníkov sú pripravené 

úradné listy,  ktorými ich s  týmito skutočnosťami oboznámime,  len za základe 

rozhodnutia poslancov na tomto zasadnutí.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie úhrady výdavkov spojených s  výmenou  

                   okien v hoteli  Vepor v celkovej výške 5  300 € v  priebehu  

                   rokov 2018 –  2019 a to v sume 300 € mesačne, čo je výška  

                   mesačného  nájomného? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č.  482/2018 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

13.R ô z  n e  

 

Rekonštrukcia hasičskej zbrojnice DHZO Klenovec –  II.  etapa“  

 

Mgr. Kaštanová - navrhla poslancom predloženie  žiadosti o  poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku v zmysle §  2 ods. c 

zákona  č.  526/2010 Z. z. o poskytovaní dotácií v  pôsobnosti Ministerstva 
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vnútra SR  na realizáciu projektu s  názvom „Rekonštrukcia hasičskej 

zbrojnice DHZO Klenovec –  II.  etapa“,  názov výzvy:  „Výzva číslo VI. 

Prezídia  Hasičského a  záchranného zboru 2018  na predkladanie žiadostí  

o poskytnutie dotácie zo štátneho rozpočtu prostredníctvom rozpočtovej 

kapitoly Ministerstva vnútra Slovenskej republiky“, pričom ciele projektu 

sú  v súlade s  platným Programom  rozvoja obce a platným Územným plánom 

obce;  

-súčasne by sa obec zaviazala na spolufinancovanie projektu „Rekonštrukcia 

hasičskej zbrojnice DHZO Klenovec –  II .  etapa“ až do  výšky  2 000 € ,  

-konštatovala,  že na všetky následne navrhované aktivity by sa presunuli  

finančné prostriedky z  kanalizácie.  

Dôvodová správa tvorí prílohu k  tejto zápisnici.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie: Kto je schválenie zapojenia sa do výzvy na rekonštrukciu  

                   hasičskej zbrojnice Klenovec II.etapa, spojenú so  

                   spolufinancovaním projektu z  obecných zdrojov do výšky  

                   2000 €  ? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č.  483 /2018 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Rekonštrukcia ústredne miestneho rozhlasu v  sume 3 300 €.  

 

Mgr. Kaštanová –  informovala poslancov o  nutnosti rekonštrukcie ústredne 

miestneho rozhlasu ,  ktorý už má niekoľko desiatok rokov, podľa našich 

zistení je potrebných 3 300 €.  

Dôvodová správa je vypracovaná písomne a tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  
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Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie rekonštrukcie ústredne miestneho  

                   rozhlasu v sume 3 300 €?  

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr.Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr.Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č. 484/2018 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Rekonštrukcia sieťových,  telefónnych  rozvodov a telefónnej ústredne 

obecného úradu.  

 

Mgr. Kaštanová –  informovala poslancov o  nutnosti rekonštrukcie 

sieťových,  telefónnych rozvodov a  telefónnej ústredne obecného úradu  na 

ktorú budeme potrebovať sumu do 4000 €.  

Dôvodová správa  je vypracovaná písomne a tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  už  žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie rekonštrukcie  sieťových,  telefónnych  

                   rozvodov a telefónnej ústredne obecného úradu  v sume do  

                   4000 €?  

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  
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K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č.  485/2018 ,  ktoré tvorí  

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Návrh na rozpočtové opatrenie č. 1 v  zmysle § 14 ods. 2 písmena a) 

zákona č. 583/2004 Z. z. o  rozpočtových pravidlách územnej samosprávy - 

presun rozpočtovaných pros triedkov v rámci schváleného rozpočtu,  

 

 

Ing. Lojková  –  predložila poslancom návrh na rozpočtové opatrenie č. 1 

v zmysle § 14 ods. 2 písmena a) zákona č. 583/2004 Z. z.  o  rozpočtových 

pravidlách územnej samosprávy - presun rozpočtovaných prostriedko v v rámci 

schváleného rozpočtu  pričom sa nemenia celkové príjmy a  celkové výdavky,  

a to:  

Programová 

štruktúra  

Funkčná 

klasifikácia  

Ekonomická klasifikácia  Zmena 

12. 1 06.2.0 –  Rozvoj 

obce 

700 –  Kapitálové výdavky –  

kanalizácia  

- 9 300 €  

12.1 06.2.0 –  Rozvoj 

obce 

700 –  Kapitálové výdavky –  

rekonštrukcia internetovej 

a telefónnej siete a  telefónna 

ústredňa  

+ 4 000 €  

2.2 

 

06.2.0 –  Rozvoj 

obce 

700 –  Kapitálové výdavky - 

rekonštrukcia rozhlasovej 

ústredne  

+ 3 300 €  

5.2 06.2.0 –  Rozvoj 

obce 

700 –  Kapitálové výdavky –  

rekonštrukcia hasičskej 

zbrojnice  

+ 2 000 €  

SPOLU:   0 €  

 

 

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto  je za schvá lenie návrhu na rozpočtové opatrenie č.  1  

                   v zmysle § 14 ods. 2 písmena a) zákona č. 583/2004 Z. z.  

                   o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy - presun  

                   rozpočtovaných prostriedkov v  rámci schváleného rozpočtu,       

                   pričom sa nemenia celkové príjmy a  celkové výdavky, tak ako  

                   to bolo predložené?   
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prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č. 486/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v  Klenovci  –  

návrh na prijatie Dodatku č.1.  

 

Mgr. Kaštanová –  predložila poslancom návrh na schválenie Dodatok č. 1 

k Zásadám odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v  Klenovci,  

Dôvodová správa je vypracovaná písomne a  tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala starostka 

obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie Dodatku č. 1 k  Zásadám odmeňovania  

                   poslancov Obecného zastupiteľstva v  Klenovci ? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č. 487/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Zriadenie komisie na vyradenie prebytočného zariadenia TKR z  knižnice  

 

Mgr. Kaštanová  –  konštatovala, že je potrebné vyradenie nepotrebného a  

prebytočného zariadenia TKR z  knižnice a na to je potrebné schváliť aj  

komisiu.  
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Po prerokovaní uvedeného návrhu poslanci navr hli komisiu v  zložení:  

Martin Štefánik,  Ing.Ivan Ľaudis,  Ing.Viktória Lojková,  Milan Čajko a  Ján 

Sihelský ml.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  žiadne pripomienky, dala starostka  

obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie komisie na vyradenie prebytočného  

                   a nepotrebného zariadenia TKR z knižnice v  zložení: Martin  

                   Štefánik, Ing.Ivan Ľaudis, Ing. Viktória Lojková, Milan  

                   Čajko a  Ján Sihelský ml.? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č. 488/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Návrh starostky obce na udelenie Ceny starostky obce Klenovec pánovi 

Jánovi Fottovi  

 

Mgr. Kaštanová -  starostka obce navrhla udelenie Ceny starostky obce 

Klenovec pánovi Jánovi Fottovi za zachovávanie gubárstva a  umeleckej 

ľudovej výroby v  obci spojenú s  finančnou odmenou 100 €.   

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci už nevzniesli žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie návrhu na udelenie Ceny starostky obce  

                   Klenovec pánovi Jánovi Fottovi za  zachovávanie gubárstva  

                   a umeleckej ľudovej výroby v  obci spojenú s  finančnou  

                   odmenou 100 €  ? 
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prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č. 489/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

Návrh starostky obce na udelenie Ceny obce Klenovec pre Klub  

dôchodcov pri príležitosti jeho 40. výročia založenia .  

 

Mgr. Kaštanová- starostka obce navrhla udelenie Ceny obce Klenovec pre 

Klub dôchodcov pri príležitosti jeho 40. výročia založenia , nakoľko sa 

zúčastňujú spoločenského života v  obci, aktívne sa zapájajú pri organizovaní 

GMFS ( Dvor starých materí), snažia sa spríjemniť jeseň života klenovským 

seniorom klubovou činnosťou.  

Cena obce je spojená s  finančnou odmenou vo výške 200 € .  

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli  už žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie návrhu starostky obce na udelenie Ceny  

                   obce Klenovec pre Klub dôchodcov pri pr íležitosti  jeho 40.  

                   výročia založenia a  finančnú odmenu vo výške  200 € ?  

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č. 490/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  
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Návrh starostky obce na udelenie Ceny obce Klenovec pre spevácky zbor 

ECAV pri príležitosti jeho 30. výročia založenia .  

 

Mgr. Kaštanová - starostka obce navrhla  udelenie Ceny obce Klenovec pre 

spevácky zbor  ECAV pri príležitosti jeho 30.výročia založenia, zúčastňujú sa 

spoločenského života v obci, nakoľko spev je dôležitou súčasťou kresťanov  

a taktiež sa zúčastňujú na vystúpeniach v  iných zboroch ECAV.  

Cena obce je spojená s finančnou odmenou vo výške 200 € .  

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na základe skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli už žiadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  

Hlasovanie:  Kto je za schválenie návrhu starostky obce na udelenie Ceny  

                   obce Klenovec pre spevácky zbor ECAV pri príležitosti jeho  

                   30. výročia založenia a finančnú odmenu vo výške 200 € ? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č. 491/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici .  

 

 

Návrh starostky obce na udelenie Čestného občianstva obce Klenovec   

výtvarnej umelkyni  a rodáčke pani Vlaste Laudisovej.  

 

Mgr. Kaštanová  - starostka obce navrhla poslancom na udelenie Čestného 

občianstva obce Klenovec  výtvarnú umelkyňu  a rodáčku pani Vlastu 

Laudisovú.  

Po prerokovaní uvedeného návrhu poslancami a na zá klade skutočností, že  

k uvedenému návrhu poslanci nevzniesli už ž iadne pripomienky, dala 

starostka obce hlasovať.  
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Hlasovanie:  Kto je za schválenie návrhu starostky obce na udelenie  

                   Čestného občianstva obce Klenovec  výtvarnej umelkyni   a  

                   rodáčke pani Vlaste Laudisovej? 

prítomní 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

za 6 Mgr. Eva Brndiarová, Milan Čajko, Mgr. Dalibor Ďuriš, PhDr.Janka Pohorelská,  

Martin Štefánik,  PhDr. Katarína Zamborová, 

proti 0  

zdržal sa 0  

 

K uvedenému návrhu  prijali poslanci uznesenie č. 492/2018 ,  ktoré tvorí 

prílohu k  tejto zápisnici  

 

Informatívna správa o demografickom vývoji v  obci Klenovec za rok 2017 . 

 

Mgr. Kováčová–  predložila poslancom informatívnu správu o  demografickom 

vývoji v  obci Klenovec za rok 2017. 

Správa je spracovaná písomne a  tvorí prílohu k  tejto zápisnici .  

Správu vzali poslanci na vedomie a  prijal i uznesenie č. 493/2018 ,  ktoré tvorí 

prí lohu k tejto zápisnici .  

 

14. D i  s k u s i  a  

 

PhDr. Pohorelská –  mala dotaz ohľadom kolaudácie  a ukončenia stavby  

Športovej haly.  

 

PhDr.Zamborová  –  mala dotaz ohľadom využitia peňazí na účte káblového 

rozvodu.  

 

Mgr. Kaštanová  –  informovala o výzvach MAS Malohont a  nás by sa týkala  

rekonštrukcia letného kúpaliska ,  ale podľa nich kúpalisko je podnikateľská 

činnosť,  

-  v pondelok bolo rokovanie vlády SR v  Hnúšti  a  nám schválili  9 tis. € na  

opravu strechy obecného úradu .   

 



25 

 

15 .   Schválenie uznesení .  

 

Na záver boli ešte raz  predsedníčkou návrhovej komisie prečítané všetky 

uznesenia, ktoré boli na dnešnom zasadnutí obecného zastupiteľstva schválené.  

Starostka obce Mgr. Zlata Kaštanová poďakovala poslancom za  účasť  na 

zasadnutí obecného zastupiteľstva  a  zasadnutie ukončila. 

  

 

                                                                                  Mgr. Zlata Kaštanová  

                                                                             starostka obce                                                                     

 

 

 

Overovatelia zápisnice:  

Mgr.Dalibor Ďuriš  

PhDr.Katarína Zamborová  

 

 

Zapisovateľka: 

Mgr. Ružena Kováčová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


